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Der er ikke sket så meget det sidste år, vejen langs industrien skal måske privatiseret 2-6 
år, vi har posteret til kommunen da der er mange lastbiler og dermed slider noget mere 
end privat biler, men der kan komme en lille udgift til den, da vi kører på den
Vi har delt orden regler ud til alle bla. Pga. der er nogle der har lavet fliser på græsarealet 
foran parcellen, det må man ikke
Viborgvej er blevet færdig og træerne ned ad bakken er udtyndet, vi havde regnet med at 
plante nogle nye, men iflg. Formanden på Jernaldervej oh Hovedformanden Egil var vi 
henne og kikke på det, der gror mange træer og buske efter udtyndingen, som vil gro op 
og tage noget af lyden fra bilerne, samt det nye asfalt larmer ikke så meget, så vi venter 
og ser.
Vi køber får en ny frø blandning, da kommunes ikke er så mangfoldig.
Vi har beskåret et enkelt træ ved nr 206, og nogle buske ved hullet
Der har været en hjerte starter ved Anders 240, der har blinket i ca. 3 uger, nu er hele 
skabet udskiftet
Vintervedligeholdelse er der kommet et nyt firma. Det er Hofmann i Lystrup der skal rydde 
sne når der falder ca. 10 cm. Samt salte når Hans fra hovedforeningen ringer til ham om 
aften inden kl. 21
Holmstruphøjvej skal også privatiseret i år, og kommunen skal ud og se hvor meget de 
skal vedligeholde, men asfalt og regnvandsbrønde skal renses, , men grundejerforeningen
overtager også vedligeholdelse af  regnsvandbrønd og de rør der forbinder dem.
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